
 
NOTULEN 

Algemene Ledenvergadering 2022 Vereniging de Flevoschool  

Datum:  Donderdag 16 juni 2022 

Aanvang: 20.00 uur 

Locatie:  De Flevoschool, Bovenlangewijnseweg 4, Huizen 

Aanwezige leden volgens presentielijst: 

Jurjen Berger, Marloes Bos, Rodiaan Gijselaar, Wessel de Groot, Lenneke Persons, Sophie Timmermans, L. Verdriesen,  

Aanwezige bestuursleden: 

Thirza Vijlbrief (vz), Charlotte Bikkers, Arjan Minnigh, Mijke Stravers, Marc Poelmann 

Aanwezige directieleden: 

Daniël van den Berg, Inèz Vermeulen 

Aanwezige leden raad van toezicht: 

Helfred Woortmeijer (vz), Wim Nieland, Joost de Zeeuw 

Aanwezige leden medezeggenschapsraad: 

Barbara Laban (vz), Marloes van Kooten, 

Aanwezige leden activiteitencommissie: 

Sieneke Croes (vz), Berthilde van Doorn, Tilly van Heteren, Thamar Mantel, Petra Twisk, Lieke Vogelezang-Smit  

 

1. Opening & welkom 

Opening om 20.05, 25 aanwezigen  

2. Verslag Algemene Ledenvergadering 24 juni 2021 

Geen opmerkingen en verslag ALV 24 juni 2021 wordt vastgesteld 

3. Verslag bestuur 

Klimaat (toelichting Marc Poelmann): 

- Sinds vorige vergadering zijn zonnepanelen en nieuwe airconditioning geïnstalleerd. Er is bewust voor gekozen 

om de zonnepanelen niet terug te laten leveren aan het net vanwege snel veranderende regels. Het aantal 

panelen is zo gekozen dat deze de school optimaal bedienen. 

Ouderbijdrage (Toelichting Thirza Vijlbrief) 

- Op de vorige ALV is besloten het overschot van de ouderbijdrage te besteden aan een nieuwe invulling van het 

plein. Dit is niet zo ver gevorderd als gewenst. Hoewel er wel voortgang is, was het eerste idee niet doelmatig 

(zowel prijzig als slechts bruikbaar voor één kind tegelijkertijd) en was het tweede idee te duur. Op dit moment 

wordt gewerkt aan een vereenvoudigde invulling, met de hoop dat in de zomervakantie te realiseren. De vraag is 

wel of dat, gezien beschikbaarheid en doorlooptijden installateurs, haalbaar is. 

Status St. Vituskerk (Toelichting Thirza Vijlbrief) 



 
- Er zijn vanuit het bisdom plannen om de St. Vituskerk te slopen en op die plek woningen te realiseren. De 

Flevoschool is zijdelings betrokken, echter de - actieve – buurtvereniging neemt hierin het voortouw. Het belang 

van de school zit vooral in parkeergelegenheid en veiligheid daaromtrent en ontruimingssituatie, aangezien op 

dit moment het buitenterrein van de St. Vituskerk als ontruimingsverzamelpunt wordt gebruikt. 

- Lenneke Persons geeft ter informatie aan beter op de hoogte te zijn aangezien zij in de nabijheid van de St. 

Vituskerk woont 

4. Verslag directie 

Toelichting Daniël van den Berg 

- Begrijpend lezen: Er is een nieuwe methode voor Begrijpend lezen gekozen. Hierbij wordt overgegaan van een 

aanschaf van de methode voor 8 jaar (en sparen daarvoor) naar een licentiemodel. Dat is uiteindelijk veel 

flexibeler. De gekozen methode die past binnen (het op dit moment gebruikte) Staal op licentiebasis. Op het 

moment dat Staal vernieuwd wordt, wordt Begrijpend lezen daarin opgenomen 

- Wereldoriëntatie: De methode voor Wereldoriëntatie zal overgaan naar Faqta, waarbij de verschillende 

deelgebieden meer geïntegreerd en thematisch behandeld worden (i.p.v. aardrijkskunde e.d. apart)  

- Corona: De evaluatie van de eerste periode (2020) heeft geleid tot aangepaste protocollen, verfijnd naar bouw. 

Dat hielp in de eerste fase van schooljaar 2021/22. De periode januari – maart was een stuk lastiger met door de 

overheid opgelegde protocollen. Dat was pittig voor het team, omdat groepssamenstellingen van dag tot dag 

zeer konden wisselden. Dat is voor groep 6 – 8 best goed verlopen (die kinderen waren al vrij goed digitaal 

onderlegd). Bij groep 3 en 4 was het een stuk lastiger met een groter beroep op ouders e.d. tot gevolg. Ook na de 

inzet van extra NPO gelden zien we dat de groepen 3, 4 en 5 het meeste last hebben met o.a. zelfstandig werken, 

etc. Daar gaat komende tijd meer tijd en geld naar toe. 

- Nationaal Plan Onderwijs (NPO): Intentie was om met de NPO gelden meer in te zetten op de onderwerpen ‘leren 

leren’, ‘reductie faalangst’, ‘begeleiding’, etc. Dat heeft allemaal plaatsgevonden en wordt deels doorgetrokken, 

inclusief extra begeleiding, zowel op groepsniveau als op individueel niveau. Daarin helpt het dat de NPO gelden 

over meer jaren uitgespreid mogen worden dan initieel voorzien. Er is voorgenomen om in de tijd wat te 

verschuiven van teamtraining naar individuele en groepsbegeleiding. Dit wordt nog ter instemming voorgelegd 

aan de MR. 

- Nadere bespreking voorgenomen specifieke inzet NPO gelden: Ook wat extra onderzoek ingekocht om beter in 

beeld te krijgen waar begeleiding nodig is. De Rots en Water-training was vanaf dit jaar met 2 trainers en dat blijft 

zo. De Flevotalks zijn nog niet van de grond gekomen (het is lastig goede sprekers tegen acceptabele prijs te 

krijgen) 

- De dit jaar ingevoerde driehoeksgesprekken worden uitgebreid tot 2 – 3x per jaar met een verdere differentiatie 

in invulling per groep 

- In het jaarverslag moet wettelijk 85% van NPO gelden verantwoord worden. Met de voorgestelde plannen 

zouden nagenoeg 100% van de gelden verantwoord zijn. 

- Tenslotte complimenten aan Inéz, omdat ook de alle gewenste extra inzet vanuit NPO op orde is en dat is bij veel 

scholen de bottleneck 

Vragen: 



 
- Petra Twisk: M.b.t. Flevotalks, zetten jullie het netwerk van ouders ook goed in? → Dat is een valide punt. 

Eerlijkheid gebied ook te zeggen dat er voor de Flevotalks ook weinig plek was in de – mede door corona – drukke 

schoolagenda  

L. Verdiesen: Worden leerkrachten in nieuwe methodes geschoold? → Ja, dat is het geval 

5. Jaarverslag en begroting (Toelichting Charlotte Bikkers) 

- Baten & lasten: Toelichting op verschillen tussen begroting en realisatie. Verschillen worden met name 

veroorzaakt door NPO gelden en duurder (dan begroot) wordende leermiddelen 

- Balans: Volgens de normen heeft de Flevoschool te veel eigen vermogen. Het bestuur vindt dit prudent omdat 

gevoeligheid als gevolg van het feit dat de Flevoschool een eenpitter-school is, op bijvoorbeeld extra 

personeelskosten (of andere kosten) fors is en het bestuur vindt dat de school bepaalde tegenvallers wel op moet 

kunnen vangen. De liquide middelen zijn niet belegd maar staan op een cashrekening bij de bank. 

Vragen  

- Rodiaan van Gijselaar: Waar zijn de gelden opgenomen die over meerdere jaren uitgesmeerd worden? → Deze 

gelden zijn verwerkt in de verlies en winstregeling en er zijn geen aparte voorzieningen getroffen 

Begroting (Toelichting Charlotte Bikkers) 

- Nieuw bekostigingssysteem: Een nieuw landelijk bekostigingssysteem voor het onderwijs leidt tot kleine daling 

van de rijksbijdrage in 2022, op te vangen met eigen vermogen. De correctie is c. EUR 70k. Zonder correctie zou 

de begroting licht positief zijn. Nu is deze dus negatief, maar dit is eenmalig en is veroorzaakt door een 

timingsverschil als gevolg van het nieuwe bekostigingssysteem 

- Leermiddelen: Verder zijn de leermiddelen wat hoger ingeschaald. De nieuwe methode Faqta wordt voor een 

groot deel vanuit NPO gelden betaald 

Bij de uitsplitsing van de begroting is duidelijk dat de rijksbijdrage materieel niet dekkend is. Dit is bij alle scholen 

overigens zo 

- Overig: De post ‘Overig’ wisselt per jaar 

- Ouderbijdrage: Ouderbijdrage is precies sluitend 

Vragen 

- Jurjen Berger: De hogere buffer lijkt veel maar is zo uitgegeven. De winst is ongeveer gelijk aan de ouderbijdrage. 

Leidt dat tot extra druk op ouderbijdrage? → De koppeling tussen ouderbijdrage en winst is niet zo maar te 

maken. Alle bestedingen uit hoofde van de ouderbijdrage zijn exact gelabeld en verantwoord. Overigens is het 

ouderbijdrageproces dit jaar goed verlopen. Let er daarnaast ook op dat de NPO gelden hier meespelen en dat is 

niet helemaal normaal. In de feedback komt ook terug dat de ouderbijdrage goed besteed is en dat het draagvlak 

vrij goed is. Eventuele andere strategie is een mogelijk thema voor de ALV. Thirza Vijlbrief voegt toe: Overigens 

speelt ook landelijk een discussie over het thema ouderbijdrage 

Daniël van den Berg voegt verder toe: Op personeel zaten we vorig jaar 1.5 FTE boven formatie – die waren plots 

weg en dan moet je dat aanvullen. Dan helpt het hebben van een reserve buffer 

Thirza geeft tenslotte aan: Het huidige schoolplan loopt tot eind 2023. Het bestuur heeft afgelopen jaar een 



 
evaluatie gedaan op de voortgang onder het huidige schoolplan. In 2023 zal een nieuw schoolplan tot stand 

komen inclusief mogelijke betrokkenheid van ouders daarbij  

6. Decharge bestuur 

De vergadering keurt het jaarverslag, de balans en de staat van baten en lasten over 2021 goed en verleent decharge 

aan het bestuur 

7. Verslag Raad van Toezicht 

Toelichting Helfred Woortmeijer: Invulling RvT (Joost, Wim en Helfred):  

- Primair toezicht financiën, begroting en toezicht op de bevoegdheidsuitvoering van het bestuur en 

vertegenwoordigen de leden daarin  

- Onderdeel van de invulling bestaat ook uit een gesprek met externe accountant. Deze accountant was afgelopen 

jaar voor het laatst (firma stopt met controleren van cijfers scholen gezien beperkte rentabiliteit). Er zal een 

nieuwe accountant aangesteld moeten worden, hetgeen gezien de vergoedingen nog best lastig kan worden 

- RvT vergadert 3x met (een afvaardiging van) het bestuur en 2x met de MR 

- Per kwartaal krijgt de RvT inzicht in de financiën vanuit het bestuur 

- Verder waren aandachtspunten Corona, Leerachterstanden, Arbeidsmarkt, Welzijn team, Kwaliteit onderwijs, 

Aantrekkelijkheid school 

- Helfred geeft aan zelf nu aftredend te zijn, hetgeen ook in de planning lag. Wim zal de rol als voorzitter 

overnemen. Helaas gaat Joost verhuizen en zal dus ook aftreden. Wel zijn al 2 nieuwe mensen bereid gevonden 

om aan de ledenvergadering ter aanstelling voor te dragen:. 1 voorgedragen vanuit de MR (Rodiaan van 

Gijselaar) en daarnaast Jordi Zeeman als 2e nieuwe lid 

- De voorgestelde benoemingen worden door de vergadering goedgekeurd  

8. Verslag Medezeggenschapsraad 

Toelichting Barbara Laban: Samenstelling bestaat uit 3 afgevaardigden vanuit ouders (Barbara sinds dit jaar en 

voorzitter en Marloes van Kooten ook aanwezig) en 3 leerkrachten (Suzanne van Osch, Natascha Durant, Mariëtte 

Dwarshuis). Er is 7x vergaderd, waarvan 1x met het bestuur en 1x met de RvT. De laatste vergadering was op 28 juni. 

Belangrijke punten afgelopen jaar waren: 

- AvG – privacy risico’s: Hiervan is een risico- assessment gemaakt. Geïdentificeerde restrisico’s zijn bijvoorbeeld de 

emailadressen voor kinderen op basis van hun naam 

- RI&E – risico analyse: Hier is plan van aanpak voor gemaakt 

- NPO gelden: beoordeling plannen 

- Corona: Veelbesproken onderwerp. Bv regels vanuit overheid, hoe doorgevoerd en evaluatie 

- Begroting: Voorgelegd aan de MR 

- Ook kleinere punten zoals Parnasys / Parro (communicatie vanuit verschillende groepen is nog wel eens 

wisselend, wat vooral verwarrend was bij thuisscholing en bv de sportdag), vakantierooster, veiligheidsplan, 

formatie en tussenschoolse opvang 

Discussie en vragen 

- Daniel over oudercommunicatie: Onderwerp heeft de aandacht, met name structurering en timing van 

communicatie. Dit was ook een reden om weer met de nieuwsbrief te beginnen 



 
- Idee Berthilde van Doorn: Parro-groep waar álle ouders in zitten voor algemene berichten?  

- Tilly van Heteren: Er zijn leerkrachten die een whatsapp groep aanmaken, is dat handig? → Daniël: dat is niet de 

bedoeling 

- Petra Twisk: waar worden de mailadressen voor gebruikt? → Daniël: met name om in te loggen op 

onderwijsmodules. Petra: gaat het anonimiseren daarvan niet wat te ver? → Daniël: het is een hoog risico punt 

en daarmee helaas wel iets dat geadresseerd moet worden. 

- Barbara Laban: vragen over het schoolplein komen wel eens binnen. Vragen kunnen ook via MR@flevoschool,nl. 

Ook veel dank voor bijdrage Marloes die de MR gaat verlaten. Anne Loes Beijer gaat haar vervangen 

9. Verslag Activiteitencommissie 

Toelichting Sieneke Croes: De AC bestaat uit alle klassenouders en Inéz.  

- De pittige coronamaanden waren januari t/m maart, maar die zijn traditioneel zonder veel activiteiten. Het is dus 

mooi dat bijna alles doorgang heeft kunnen vinden. Als mooi improvisatievoorbeeld de kerstviering waarbij er op 

18 december een landelijke persconferentie was en op 15 december onderling overleg om de kerstviering als 

ontbijt naar voren te halen en dus toch door te laten gaan. Daarbij ging de AC bij alle kinderen die niet konden 

komen, persoonlijk thuis langs. 

- Ook bij de keuze van het goede doel was er dit jaar flexibiliteit: initieel was Ziekte van Duchenne als goed doel 

gekozen, maar het is met Corona lastig gebleken hier (o.a. met een spreker) invulling aan te geven. Er is toen snel 

geswitched naar de oorlog in de Ukraïne.  

- Bij de avondvierdaagse waren er 176 deelnemers (op de c. 240 leerlingen!)  

- Nu nog eindejaarsfeest  

- Sieneke treedt af en zal opgevolgd worden door Berthilde van Doorn 

Daniël neemt dit moment om Sieneke, Helfred en Joost voor hun inzet te bedanken en Rodiaan en Berthilde (beide 

aanwezig) succes te wensen in hun nieuwe rol 

10. Samenstelling Bestuur en Raad van Toezicht 

- Bestuur 

i. Aftreden Mijke Stravers en Marc Poelmann 

Mijke heeft HR gedaan – gaat dit in het nieuwe nieuwe jaar overdragen, maar om overgang 

geleidelijk te blijven laten gaan nu een wissel. 

Marc, gelijktijdig begonnen en nu ook gelijktijdig weer weg. Marc heeft het project om de fysieke 

gesteldheid van het gebouw te verbeteren, begeleid 

ii. Voordracht Lenneke Persons en Jurjen Berger als nieuwe bestuursleden 

Zowel Jurjen als Lenneke geven een korte toelichting op hun achtergrond.  

De vergadering keurt beide voordrachten goed en het besluit wordt unaniem aangenomen 

- Raad van Toezicht 

i. Aftreden Helfred Woortmeijer en Joost de Zeeuw 

ii. Voordracht Rodiaan Gijselaar en Jordi Zeeman 

Heeft onder agendapunt 7 al plaatsgevonden 

11. Rondvraag en sluiting 



 
- Petra Twisk: is de formatie helemaal rond? → Daniël: ja! 

Petra Twisk: Komt Ariënne weer terug als leerkracht? → Daniël: ja 

- Petra Twisk: Als de combi-klas eruit groeit, wat dan? → Daniël: Er komt dan geen nieuwe combi-klas 

- Rodiaan van Gijselaar: Hoe staat het met Corona voorbereidingen? → Daniël: De overheid drukt dat wat naar de 

sector. De school is daar nu nog niet op gefocust, maar er ligt natuurlijk wel al een hoop. Belangrijkste en lastigste 

kwestie is groep 3 en 4.  

- Wessel de Groot: is er geen centrale plek waar scholen kennis delen? → Daniël: dat is er helaas niet 

- Petra Twisk: hoe staat het met de lift? → Daniël: binnen de politiek zijn hier vragen over gesteld. Uiteindelijk is 

van de beleidsmedewerker gemeente het informele advies gekomen niet al te hard te blijven drukken op dit punt 

omdat anders het risico bestaat dat er een (ongewenste) traplift komt, maar dit vervolgens op te nemen in het 

integraal huisvestingsplan. Dat komt er in 2023, met verschillende tijdvakken, waarbij gemikt wordt de lift zo 

spoedig mogelijk te adresseren 

- Marc Poelmann: Dank en waardering voor het team van de Flevoschool. 5 jaar mee kunnen kijken. Wordt echt 

hard gewerkt met 2 bizarre jaren waar veel gevraagd werd met verschillende krachtenvelden. Dank daarvoor. 

 

Sluiting 21.34 

 


